

Acknowledgements

The production of this special issue of the *Canadian Journal of Community Mental Health (CJCMH)* was sponsored by the Canadian Institute for Health Information (CIHI). On behalf of CIHI, I would like to take this opportunity to thank the contributing authors, CIHI staff members, and the CJCMH team for lending their time and expertise to this issue. A special note of appreciation is extended to Dr. Keith Denny and Dr. Frank Elgar, guest co-editors, and to Annie Sebold, assistant editor, for so capably overseeing the process.

Jean Harvey
 Director, Canadian Population Health Initiative
 Canadian Institute for Health Information

Remerciements

Ce numéro spécial de la *Revue canadienne de santé mentale communautaire (RCSMC)* a été commandité par l'Institut canadien d'information sur la santé (ICIS). Au nom de l'ICIS, j'aimerais remercier les auteurs collaborateurs, le personnel de l'ICIS et l'équipe de la *RCSMC* d'avoir contribué, en offrant leur temps et leur expertise, à sa publication. Je tiens particulièrement à témoigner ma reconnaissance aux professeurs Keith Denny et Frank Elgar, directeurs scientifiques invités, et à Annie Sebold, rédactrice adjointe, qui ont supervisé le processus avec compétence.

Jean Harvey
 Directrice, Initiative sur la santé de la population canadienne
 Institut canadien d'information sur la santé